

معاً نحو الاستدامة

مسابقة ترشيد لأفضل فكرة مبتكرة في كفاءة الطاقة



اشترك الآن وحتى 10 إبريل 2023
consenergy@km.qa
لمزيد من المعلومات يرجى الإتصال
على 44846821 / 44628901

الهدف:

- دعم الفكر الإبداعي والمبتكر في إطار العمل على تحقيق الترشيد وكفاءة الطاقة من خلال تقديم فكرة مشروع مبتكر وقابل للتفيذ ويضيف قيمة عن كفاءة استخدام الطاقة أو الطاقة المتجددة أو المركبات الكهربائية أو استدامة البيئة.
- منح الفرصة للأفراد والباحثين لتقديم ابتكاراتهم لدعم للتنمية المستدامة

شروط ومعايير المسابقة:

1. يفضل ان تكون الفكرة حاصلة على حقوق الملكية الفكرية.
2. المسابقة مفتوحة للجميع بدولة قطر.
3. لا بد ان يكون العمل المقدم مبنية على ابتكار الفرد وإبداعه الشخص في مجال الاستدامة البيئية وكفاءة الطاقة
4. ان تكون الأفكار إبداعية وغير مكررة.
5. يجب ان يتوافق العمل المقدم مع القيم الأخلاقية والهوية الوطنية لدولة قطر.
6. تقديم سيرة ذاتية عن فريق العمل المشارك مع إرفاق صور من البطاقات الشخصية.
7. يحق لإدارة الترشيد وكفاءة الطاقة استخدام الأعمال المشاركة حسبما تراه مناسباً.

تصنيف المسابقة:

- محلية

التقدم بطلب للمشاركة:

- المشاركة مفتوحة للأفراد أو المجموعات في دولة قطر.
- يمكن التقدم بطلب للمشاركة في المسابقة عبر صفحة "ترشيد" على موقع المؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء (www.km.qa/tarsheed) حيث تجدون كافة شروط المنافسة وأحكامها.

- يتلقى الفائز جائزة تقديرية تفيد بأنه يحتذى به في مجال الابتكار لأفضل فكرة للترشيد

وكفاءة الطاقة ويتم تكريمه في الاحتفال السنوي لبرنامج "ترشيد" لعام 2023.

Objectives:

- Supporting thought and innovation to achieve rationalization and efficiency by presenting an innovative, practical & adding value project idea.
- Giving researchers the opportunity to present their innovations for sustainable development.

Terms and Conditions:

1. It is preferable that the idea has intellectual property rights.
2. The competition is open to all residents in Qatar.
3. The submitted work must be based on the individual's innovation and personal creativity in energy efficiency & sustainable environment.
4. The ideas should be creative and non-repetitive.
5. The submitted work must comply with the ethical values and national identity of the State of Qatar.
6. Submit a resume of the participating work team, with attached copy of the ID's.

The Department of Conservation and Energy Efficiency has the right to use the participating works as it deems appropriate.

Competition Classification:

- Local

Apply to participate:

- Participation is open to individuals or groups in the State of Qatar.
- The application to participate in the competition can be submitted through the "Tarsheed" page on the Qatar General Electricity and Water Corporation website (www.km.qa/tarsheed), where you will find all the terms and conditions of the competition.



- The winner will receive an award being a role model in the field of innovation for the best idea of conservation and energy efficiency, and he will be honored at the annual celebration of the "Tarsheed" program for the year 2023.

Together Towards Sustainability

"TARSHEED" COMPETITION FOR THE BEST INNOVATIVE IDEA IN ENERGY EFFICIENCY



Apply until the 10th of April 2023
consenergy@km.qa
For more information,
call: 44846821/44628901